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Θέμα: Παρέμβαση για την καθυστέρηση στην υλοποίηση του έργου φυσικού 
αερίου στα Ιωάννινα από την EDA ΕΝΑON

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ,

Με την παρούσα επιστολή θα ήθελα να σας μεταφέρω την έντονη ανησυχία της 
Δημοτικής Αρχής αλλά και της τοπικής κοινωνίας των Ιωαννίνων για τις 
συνεχιζόμενες καθυστερήσεις στην υλοποίηση του έργου διανομής φυσικού αερίου 
στην περιοχή μας, από την εταιρεία EDA ΕΝΑON.

Κατά τη διάρκεια επίσημης συνάντησης τον φθινόπωρο του 2024 , στελέχη της 
εταιρείας διαβεβαίωσαν τη Δημοτική Αρχή πως, έπειτα από ένα παρατεταμένο 
διάστημα στασιμότητας, τα έργα θα επανεκκινούσαν και θα εξελίσσονταν με 
κανονικούς ρυθμούς. Επιπλέον, παρουσιάστηκε συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα με 
βάση το οποίο μέχρι τον Απρίλιο του τρέχοντος έτους, το δίκτυο από τη ΒΙΠΕ 
Ιωαννίνων θα έφτανε στις εγκαταστάσεις της γαλακτοβιομηχανίας “ΔΩΔΩΝΗ”, 
συνδέοντας την παραγωγική μονάδα με το δίκτυο φυσικού αερίου.

Δυστυχώς, οι υποσχέσεις αυτές δεν επαληθεύτηκαν. Το έργο παραμένει στάσιμο 
και καμία πρόοδος δεν έχει σημειωθεί στον κρίσιμο αυτόν άξονα. Η αποτυχία 
υλοποίησης του σχεδιασμού έχει ήδη επιπτώσεις στην τοπική επιχειρηματικότητα, 
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καθώς πλήττει την ανταγωνιστικότητα σημαντικών μονάδων, οι οποίες 
προσδοκούσαν άμεσα οφέλη από την ενεργειακή μετάβαση.

Επιπλέον, η καθυστέρηση στην επέκταση του δικτύου στην είσοδο της πόλης και 
συγκεκριμένα στη λεωφόρο Γράμμου έχει άμεσες συνέπειες στον προγραμματισμό 
του Δήμου Ιωαννιτών, καθώς εμποδίζει την εκτέλεση προγραμματισμένων 
ασφαλτοστρώσεων. Παρά τις συνεχείς οχλήσεις μας προς τον ανάδοχο, και την 
προφορική  δέσμευση του αρμόδιου εργοταξιάρχη  για έναρξη των εργασιών μέσα 
στον  Μάρτιο του 2025, το έργο παραμένει σε εκκρεμότητα, δημιουργώντας εύλογη 
αγανάκτηση στους κατοίκους και καθυστερώντας ζωτικές παρεμβάσεις στον αστικό 
ιστό.

Τέλος, ιδιαίτερη απογοήτευση προκαλεί και η μη υλοποίηση της εξαγγελθείσας 
δημιουργίας γραφείου ενημέρωσης στα Ιωάννινα από πλευράς της εταιρείας. 
Επρόκειτο για μια ενέργεια  που θα ενίσχυε τη διαφάνεια, θα ενημέρωνε τους 
πολίτες για τις δυνατότητες σύνδεσης και θα ενίσχυε τη σχέση εμπιστοσύνης 
μεταξύ εταιρείας και τοπικής κοινωνίας.

Κύριε Υπουργέ,
Η αναπτυξιακή σημασία του έργου είναι προφανής, όπως προφανής είναι και η 
ανάγκη άμεσης επανεκκίνησης του με σεβασμό στα χρονοδιαγράμματα και στις 
δεσμεύσεις που έχουν αναληφθεί. Σας καλούμε να παρέμβετε άμεσα και 
καθοριστικά, ώστε η EDA ΕΝAON να ανταποκριθεί στις υποχρεώσεις της, να 
επανεκκινήσει τα έργα και να προβεί σε δημόσια ενημέρωση για τον 
επικαιροποιημένο σχεδιασμό και την πρόοδο των εργασιών.

Η τοπική κοινωνία έχει ήδη επιδείξει υπομονή. Τώρα είναι η ώρα να δοθούν λύσεις.

                                                                                                              

Με εκτίμηση

Ο Δήμαρχος Ιωαννίνων

Θωμάς Μπέγκας
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